
Z Á P I S N I C A 
 

zo zasadnutia komisie ochrany verejného poriadku a dopravy 
zo dňa 30. januára 2023 

 

 

Program rokovania: 

 1. Zahájenie 

 2. Prehodnotenie zrušenia parkoviska pri BILLE 

 3. Žiadosti o predlženie otváracej doby  

 4. Návrh nového člena komisie 

 5. Aktuálne záležitosti 

 6. Záver 

Prítomní: 

1. Erik Kelemen, 2. JUDr. Marian Murín Ing., 3. Bc. Ladislav Kandera, 4. Ladislav 
Flachbart, 5. Mátyás Zupko, 6. Daniel Bálint  

Priebeh rokovania podľa jednotlivých bodov programu: 

1.  Zahájenie 

      Prítomných členov komisie ochrany verejného poriadku a dopravy privítal Erik 
Kelemen, predseda komisie a oboznámil ich s programom rokovania. 

2.  Prehodnotenie zrušenia parkoviska pri BILLE 

      Mestské zastupiteľstvo dňa 20.februára 2020 uznesením č. 26/2020 schválilo 
zrušenie dvoch  parkovísk na území mesta Fiľakovo a to parkovisko pred bytovým 
domom – Sputnik oproti predajne LIDL od 1.7. 2020 a parkovisko vedľa obchodu 
BILLA pred pamätníkmi padlých hrdinov od 1.3. 2021. Parkovisko pri Sputniku bolo 
zrušené a nakoľko parkovisko pri Bille do dnešného dňa sa používa padol návrh na 
prehodnotenie zrušenia daného parkoviska. 

Komisia navrhuje ponechať parkovacie plochy vedľa obchodu BILLA až do 
zrealizovania plánovaných úprav chodníka. 

3.  Žiadosti o predlženie otváracej doby 

      Komisia obdržala žiadosť o vydanie súhlasu s predĺženou otváracou dobou od 
CIMET s.r.o. v zastúpení s Štefanom Nagyom konateľom firmy. Konateľ firmy žiada  



v piatok a v sobotu predlžiť otváraciu dobu do 2.00 hod. Svoju žiadosť odôvodňuje 
s tým, že v prevádzke CIMET BAR neboli žiadne výtržnosti. 

Komisia navrhuje otváraciu dobu v uvedenom podniku v piatok a v sobotu do 1.00 
hod. 

4. Návrh nového člena komisie  

      Naša komisia navrhuje za nového člena komisie ochrany verejného poriadku 
a dopravy pána Ladislava Tarcsiho, majiteľa autoškoly vo Fiľakove. 

5.  Aktuálne záležitosti 

- Komisia navrhuje úpravu prepadávajúcej sa cesty č. II/571 na križovatke ul. 
Hlavná – Jilemnického. 

- Člen komisie pán Mátyás Zupko navrhuje orezať prerastajúce konáre na ul. 
Úzkej pri č.d. 2. 

- Komisia navrhuje vylepšiť kontrolu zberu psích exkrementov, napr. 
kamerovým systémom, najmä v ranných hodinách. 

6.  Záver 

      Na záver predseda komisie Erik Kelemen poďakoval za účasť všetkým členom 
a tým ukončil zasadnutie komisie 

 

      

        

  

 

zapísala: A. Kleinová         predseda komisie: Erik Kelemen 
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